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Zápis z 9. zasedání 
Sněmu Rady vysokých škol, 

které se konalo 19. října 2023 

 
Zasedání probíhalo prezenční formou. Maximální počet přítomných členů Sněmu byl 88. 
 
Zasedání se zúčastnili hosté: 

• prof. PaedDr. Radka Wildová, CSc. – vrchní ředitelka sekce vysokého školství, vědy a výzkumu MŠMT 
• PhDr. Pavel Doleček, Ph.D. – náměstek pro řízení sekce vysokého školství, vědy a výzkumu 
• Mgr. Petr Baierl – předseda Vysokoškolského odborového svazu 
• prof. Dr. Ing. Jan Mareš – rektor Mendelovy univerzity 

 
1. Zahájení 

Na úvod promluvil rektor Mendelovy univerzity prof. Dr. Ing. Jan Mareš a přivítal hosty na půdě univerzity. 

Zasedání oficiálně zahájil prof. Milan Pospíšil. Předsedající prof. Jiří Skládanka představil program, 
návrhovou komisi a skrutátory a požádal členy Sněmu Rady VŠ o hlasování. 

 
Předmět hlasování: 
Sněm Rady vysokých škol schvaluje program 9. zasedání Sněmu Rady vysokých škol. 

Program byl přijat optickou většinou hlasů přítomných členů. 
 

 
Předmět hlasování: 
Sněm Rady vysokých škol schvaluje skrutátory Danielu Kohoutovou a Bc. Martina Horvátha.  

 
Skrutátoři byli schváleni optickou většinou hlasů přítomných členů. 

 
Předmět hlasování: 

Sněm Rady vysokých škol schvaluje návrhovou komisi ve složení: členové Užšího předsednictva, 
doc. Dr. Ing. Vlasta Radová, JUDr. Lenka Valová, JUDr. Ing. Mgr. Marek Hodulík, RNDr. Pavel Popela, PhD., 
a Bc. Martin Horváth. 

Návrhová komise byla schválena optickou většinou hlasů přítomných členů. 
 

 

2. Vystoupení hostů 

Jako první vystoupil Pavel Doleček, Ph.D. – náměstek pro řízení sekce vysokého školství, vědy a výzkumu, 
poděkoval za pozvání, vyřídil pozdrav od paní ministryně a vyjádřil se ke schůzce o Metodice M17+, na které 

https://www.upce.cz/prof-ing-libor-capek-phd
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probíhaly diskuze především o procesní části a celé logistice metodiky, tak aby navazovala na velkou metodiku 
a moduly byly koherentní. Konstatoval, že na schůzce proběhla konstruktivní diskuze k metodice  
a dále se na ní bude pracovat. Domnívá, že je celý plán velmi ambiciózní a ze strany MŠMT profesionálně 
připravený. Zmínil, že další diskuze se týkaly věcné roviny, a sice toho, jak jsou rozepsané konkrétní moduly, 
jaké typy dat se sbírají, za jaké časové období, jak má vypadat vyplnění zprávy a jak se jednotlivé moduly mění 
od minulého hodnocení, které probíhalo na přelomu let 2020 a 2021.  

Dovysvětlil přípravu rozpočtu a poukázal na to, že nebyla standardní, protože jednání probíhala až na přelomu 
prázdnin a finalizace návrhu probíhala až v prvních čtrnácti dnech září. Jedním z hlavních parametrů jednání 
bylo neohrozit absorpční kapacitu operačního programu Jan Ámos Komenský, což se povedlo. Kofinancování 
se sice navýšilo na 10 %, ale s účinností až od 1. listopadu. Konstatoval, že se po intenzivních diskuzích povedlo 
zachovat největší výzvy, které mají přímý dopad na vysoké školy, zejména obě výzvy ERDF a výzvu ESF, ale platí 
to i pro výzvu na excelentní společenskovědní a humanitní výzkum. Zmínil, že většina operačního programu 
bude pokračovat v režimu tak jako doposud, a to bere jako úspěch. Doplnil, že 10 % kofinancování bude mít 
mírný dopad na výzvy, které budou po 1. listopadu. 

Poukázal na to, že je potřeba finančně posílit veřejný sektor ve výzkumu, tj. vysoké školy i Akademii věd, 
zejména v položkách, které mají přímý dopad na jejich provoz.  

Navázala prof. PaedDr. Radka Wildová, CSc. – vrchní ředitelka sekce vysokého školství, vědy a výzkumu 
MŠMT, poděkovala za pozvání a na úvod poukázala na to, že práce na její sekci funguje a rozvíjí se dynamicky 
a že plní cíle v rámci možností včas. Poděkovala svým kolegům i VŠ za to, že jsou dobrými partnery. Zmínila 
novelu zákona o vysokých školách a předpokládá, že bude na jednání s ministerstvem financí oficiálně dořešena 
v příštím týdnu a na konci měsíce bude zaslána celá novela do vlády. Poděkovala za trpělivost s novelou  
a zdůvodnila, proč trvá její příprava déle: hlavními důvody jsou její rozsah a zdlouhavá komunikace situace 
kolem doktorandských stipendií napříč resorty. Zdůraznila, že novela je pro ně prioritou a bude co nejdřív 
dořešena. Mluvila o Plánu realizace strategického záměru pro rok 2024, který byl dnes rozeslán ve finální 
podobě reprezentacím; za svá témata stanovila novelu zákona o vysokých školách a reformu doktorského 
studia. Zmínila další důležitá témata, a to podporu rozvoje profesně orientovaných studijních programů, 
celoživotního vzdělávání, včetně mikrocertifikátů, a novou výzvu v rámci NPO, která cílí na podporu zelených 
dovedností a udržitelnosti na vysokých školách. Mluvila o financích a zmínila, že se sešli s reprezentacemi, kde 
přednesla návrh na rok 2024. Zmínila úspěch MŠMT, kterému se podařilo získat 930 mil., které se budou 
rozdělovat. Doplnila, že ministr slíbil, že sežene pro VŠ 1 mld., která poslouží kohezi vnitřní platové politiky na 
jednotlivých univerzitách. Poukázala na vznik malé skupiny ze 2 zástupců ČKR a 2 zástupců Rady VŠ, která se 
bude věnovat tomu, jakým způsobem pomoci kohezi platů mezi jednotlivými akademických skupinami, 
pracovníků a zaměstnanců. 

Prof. Pospíšil navázal na vystoupení prof. Wildové, poděkoval za informace, konstatoval, že situace není 
jednoduchá, dodal, že rozpočet je napjatý a příjmová část rozpočtu nestačí vykrýt potřeby výdajové. 
Okomentoval stávku akademiků v Praze, která podle něj byla profesionálně zorganizovaná a byla legitimním 
vyjádřením obav akademické obce.  

Doc. Ing. Irena Benešová, Ph.D. poděkovala prof. Wildové a dotázala se, na kterých VŠ se zvažuje ověření 
možnosti nastavení systému kontraktového financování, možnosti jeho postupné implementace do praxe  
a v jakém časovém horizontu. Další otázka směřovala na doktorská stipendia a na jejich navázání na minimální 
mzdu.  
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Paní vrchní ředitelka upřesnila, že vysoké školy ještě neoslovovali, a potvrdila, že na některých vysokých školách 
by chtěli vyzkoušet konkrétní model kontraktového financování. Předpokládá, že během příštího roku 
proběhne příprava a modelace této situace a na základě toho se bude postupovat dál. 

 
Doc. Dr. Ing. Vlasta Radová se dotazovala, zda by v rámci připomínkového řízení byli zapojeni do pracovní 
skupiny reprezentace ČKR a Rady VŠ.  

Dalším zapojeným do diskuze byl JUDr. Ing. Mgr. Marek Hodulík, který poukázal na to, že pokud pan ministr 
nebude hlasovat proti a dojde ke zvýšení minimálních mezd o více než 10 %, tak se to vysokých škol poměrně 
dotýká, a to hlavně v návaznosti na doktorská stipendia, která se taky zvýší o více než 10 % a která představují 
povinný výdaj pro vysoké školy.  

Paní vrchní ředitelka si uvědomuje, že je to vážný problém: jakmile se zvýší mzda, podle které se počítá výše 
stipendia, tak se i stipendia doktorandů budou valorizovat. Doplnila, že se na to vysoké školy musí připravit už 
teď, přibírat méně doktorandů; domnívá se však, že si vysoké školy budou vybírat kvalitnější doktorandy, kteří 
spíše dokončí studium. 

Dalším hostem byl Mgr. Petr Baierl – předseda Vysokoškolského odborového svazu, na úvod pozdravil 
účastníky a zmínil, že si váží spolupráce s Radou VŠ i podpůrného stanoviska, které přišlo od Předsednictva Rady 
VŠ a od některých senátů, které podpořily jejich protest. Zdůraznil, že protest proběhl poklidně a profesionálně  
a nebyl určen proti ministerstvu školství, ale proti vládě, která by si podle něj měla ujasnit priority ve financování. 
Poukázal na problém, že kvůli nízkým mzdám začínají odcházet kvalitní zaměstnanci jinam a bude je těžké získat 
zpět, hrozí taky to, že se budou muset zavřít některé studijní programy. Doplnil, že výstražná stávka byla vyústěním 
naštvanosti lidí, znovu poděkoval těm, kdo se zúčastnili nebo ji podpořili.  

Ing. Ján Regenda, Ph.D. se dotazoval na vizi ministraД potaửmo vlẔdy ohlednḃ digitẔlnǝch technologiǝӳ Zmǝnil 
celkovou ekonomikuД podprṡ mḃrnǣ platy a evropskǣ trửnǝ ceny a ửe celkovǣ hospodẔỗstvǝ je chudǣӳ 

Prof. Pospíšil odpověděl, že se bude snažit, aby vláda uznala, že je vzdělávání podfinancované; ideálně by vláda 
měla přijmout stanovisko, že je sektor podfinancovaný, a v jakém objemu.   

 
 

3. Zprávy z Užšího předsednictva Rady vysokých škol 

Prof. Milan Pospíšil seznámil účastníky se zprávami z Užšího předsednictva Rady VŠ. V úvodu informoval, 
že proběhlo slavnostní zahájení akademického roku v Olomouci. Zmínil, že proběhla diskuze 
s panem ministrem o financování a že se zástupci Rady VŠ účastnili jednání Reprezentativní komise pro rozpis 
rozpočtu veřejných vysokých škol.  

Pohovořil o jednání pracovní skupiny k Metodice M17+ (ve verzi pro další období označované jako 
Metodika2025+), v zastoupení jeho a prof. Kašparovského. Informoval, že od roku 2026 by mělo být nové 
hodnocení. Ministerstvo se chce ponaučit z minulých chyb a nastavit systém, který rozvine a zefektivní toto 
hodnocení. Doplnil, že by mělo jít o hodnocení vědy a výzkumu napříč celým sektorem vysokých škol, výzvu vidí 
v sehnání vysokého počtu hodnotitelů. Zmínil, že je to ve vývoji a řeší se celá filosofie, dodal však, že komise 
bude zasedat intenzivně, prostřednictvím členů Předsednictva a zprostředkovatele  
doc. Radové. 
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Navázal prof. Tomáš Kašparovský, který informoval, že právě nyní je prostor pro první kolo připomínek 
k dokumentu k hodnocení, který byl zaslán Komisi pro vědeckou činnost; připomínky by chtěli dostat do 27. 
října do 8 ráno. 30. října se sejde Komise pro vědeckou činnost a připraví podklad, který zašlou na MŠMT. 
Informoval, že ministerstvo si přeje, aby hodnocení bylo ukončeno v půlce roku 2026 a poukázal na to, že to 
není dobře, protože by to znamenalo, že by dostali informace o výsledné známce v době, když by se měli dělit 
finance, což by pro vysoké školy nebylo dobré. Dle ministerstva je možné, aby se harmonogram zkrátil, ale musí 
se zkrátit doba přípravy dokumentu, apeloval na všechny, aby na něm intenzivně pracovali, aby mohla 
vzniknout finální verze. 

 
Usnesení: 
Sněm Rady vysokých škol bere na vědomí zprávy z užšího předsednictva Rady vysokých škol. 

Usnesení bylo přijato optickou většinou hlasů přítomných účastníků. 

 

Dr. Pavel Popela prezentoval informace o plánované Strategické konferenci Rady VŠ, která proběhne  
24. listopadu v areálu Vysokého učení technického v Brně. Strategická konference Rady VŠ proběhne na 
rozloučenou s tímto obdobím a s přesahem do budoucího období. Představil program, časový plán  
a organizační záležitosti.  

Usnesení 
Sněm Rady vysokých škol bere na vědomí informace o přípravě Strategické konference Rady vysokých škol, 
která se bude konat 24. 11. 2023 v Brně. 
Rada vysokých škol doporučuje svým členům dále přispívat svými podněty a zkušenostmi k tématům 
konference. Rada vysokých škol pověřuje předsedu komise pro strategie a rozvoj VŠ a přípravný 
výbor konference další podněty shromažďovat a zahrnovat do podkladů pro účastníky konference. 

Usnesení bylo přijato optickou většinou hlasů přítomných účastníků. 

 

 

4. Zprávy ze Studentské komory rady vysokých škol 

Bc. Martin Horváth seznámil účastníky se zprávami ze Studentské komory Rady vysokých škol. Informoval, 
že velká část aktivit v rámci CRP proběhne do dvou měsíců. Zmínil přípravu na oslavy 17. listopadu. Hovořil  
o spolupráci s GTS Alive v rámci ISIC Tour, což je představovací akce, která probíhá v univerzitních městech po celé 
ČR. Konstatoval, že se snaží před blížícími se volbami dostat SK Rady VŠ do povědomí studentů, aby se přihlásilo 
více studentů, byl možný kvalitnější výběr a aby studenti věděli, že se na ně mohou obracet. Dalším zmíněným 
tématem byly Ceny Jana Opletala, které se budou předávat v den úmrtí Jana Opletala 11. listopadu v Divadle  
Na Zábradlí. Informoval, že navázali spolupráci se sdružením „Díky, že můžem“, které zabezpečuje komunikaci, 
ke které vznikl i nový web, kde jsou stále otevřené nominace v několika kategoriích.  

Zmínil reprezentativní činnost, a to výstup předsedy ve Snídani s novou, v reportážích CNN Prima News a v Diskuzi 
90' ČT24, ohledně cen kolejného, stavu kolejí, nedostatečných kapacit a finanční situaci studentů. Účastnili se Dne 
vzdělávací činnosti s tématem Student na prvním místě.  
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Ze zahraničních aktivit zmínil účast na ECS ESU a Forum of European Univerzities Aliances.Dále hovořil o 
diskuzním setkání se studentskými senátory na půdě VUT v Brně.  

Usnesení: 
Sněm Rady vysokých škol bere na vědomí zprávy ze Studentské komory Rady vysokých škol. 

Usnesení bylo přijato optickou většinou hlasů přítomných účastníků. 

 

5. Zprávy z Ekonomické komise 

V rámci ekonomických informací byla podána dr. Lenkou Valovou zpráva o obsahu jednání Reprezentativní 
komise MŠMT ze dne 11. října 2023. Začala tématem rozpočtu na rok 2023, zde vidí problém v tom, že veřejné 
vysoké školy stále nevědí, zda MŠMT dostane od MF požadovanou finanční částku na krytí realizace prvního NPO. 
Dále hovořila o rozpočtu na rok 2024: v parlamentu již mají vládní návrh státního rozpočtu, s jehož vnitřním dělením 
účastníky seznámila. Dalším tématem jednání Reprezentativní komise MŠMT byla reforma financování 
doktorských studijních programů. Dr. Valová zmínila, že vysoké školy se na situaci s chystanou novelou musí 
připravovat minimálně od letošního roku nebo od roku 2024. Dospělo se k tomu, že pro rozpočet roku 2024 se 
odstraní kapitace a dojde k přidělení finančních prostředků na doktorská stipendia na základě průměrů 
dosažených za x let. Řada škol již začala snižovat počty svých doktorandů, dr. Valová v této souvislosti 
poukazuje na to, že bude-li novela účinná až od roku 2025, postihne doktorský příjem všechny studenty 
doktorského studia, nejenom ty, kteří budou přijati po 1. září 2025. 

Dále hovořila o Úpravě indikátoru VaV ukazatele K v bodu b), Reprezentativní komise úpravu přijala. 

Další velmi diskutovanou úpravou bylo rozšíření ukazatele K o indikátor reflektující profesní studijní programy. 
Nový indikátor bude do schématu indikátorů zaveden s váhou 3–5 %, s tím, že toto může být učiněno na úkor 
některého z ostatních indikátorů, případně mohou být poměrově sníženy všechny k zachování součtu 100 %. 
Poukázala na to, že dodnes nejsou jednoznačně upraveny standardy pro profesní SP. 

V tématu Různé zmínila Program podpory rozvoje v oblasti VŠ a podporu excelence a KEN u nových SP. 
Informace o programu jako nová příloha Plánu realizace, výzva bude vypsána samostatně, představuje podporu 
zaměřenou na spolupráci vysokých škol. Částečně navazuje na témata vyhlašovaná v rámci CRP. Zmínila, že 
výzva bude předložena na Poradu vedení MŠMT do konce listopadu 2023;  předkládat projekty bude možné do 
29. února 2024. Dále byla podaná informace o původním NPO a novém „zeleném“ NPO, o financování VaV 
v rámci DKRVO, kde dochází k nárůstu oproti letošnímu roku 2024, narozdíl od podpory specifického VŠ 
výzkumu, kde dochází k 10 % propadu celkové částky na tento typ výzkumné činnosti. Dále se přesunula ke 
stavu fondů: celkový součet stavu všech fondů narůstá, jsou zde však zahrnuty značné spoluúčasti ve vědecko-
výzkumné činnosti. Hovořila o záměru MŠMT podpořit mzdovou kohezi, podotkla, že jde  
o neupřesněnou snahu o sjednocení tarifů v rámci univerzit.  

Ing. Libuše Svobodová, Ph.D. projevila obavu, aby slíbené peníze nešly pouze těm univerzitám, které nemají 
sjednocené mzdové tarify a podmínky, ale aby směřovaly na všechny VŠ.  

Prof. Kašparovský upřesnil, že by peníze měli získat rektoři, aby srovnali platy na jednotlivých univerzitách, 
nikoli aby se srovnaly platy napříč univerzitami. 

Zareagoval prof. Pospíšil tím, že připomněl, že jde pouze o hypotézy. Garantuje, že kdyby peníze měly jít 
selektivně jen na některé VŠ, tak to nedopustí. Dále hovořil o ekonomice a třech základních předpokladech pro 
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spokojeného zaměstnance: finanční konkurenceschopnosti na trhu práce, stabilitě (která v současné době není, 
resp. je problematická), a jistotě. 

Usnesení: 
Sněm Rady vysokých škol bere informace z jednání Reprezentativní komise MŠMT ze dne 11. 10. 2023 
na vědomí. 

Usnesení bylo přijato optickou většinou hlasů přítomných účastníků. 
 

Usnesení: 
Sněm Rady vysokých škol apeluje na Poslaneckou sněmovnu, aby v rámci střednědobého výhledu 
státního rozpočtu pro roky 2025 a 2026 iniciovala řešení trvale neudržitelného stavu výrazného 
(10 mld. Kč) dlouhodobého podfinancování vysokoškolského vzdělávání. Pokud k tomu nedojde, 
budou veřejné vysoké školy nuceny přizpůsobit své strategické záměry této situaci a výrazně 
přehodnotit budoucí počty přijímaných studentů a realizovaných studijních programů, což  
v přetrvávající situaci zaostávání ČR v podílu vysokoškolsky vzdělané populace a za nastupujících 
početně narůstajících ročníků maturantů bude mít významně negativní vliv na rozvoj společnosti. 

Usnesení bylo přijato optickou většinou hlasů přítomných účastníků. 

 

6. Zprávy z Legislativní komise – Návrh na změnu Statutu Rady VŠ 

Dr. Marek Hodulík informoval, že po konci meziresortního připomínkového řízení existuje návrh změny Zákona 
o české televizi, českém rozhlasu a rozhlasových a televizních poplatcích; nově se upravuje právnická osoba, která 
platí poplatek. Obává se, že by bylo pro vysoké školy problematické platit rozhlasový a televizní poplatek z počtu 
rozhlasových a televizních přijímačů, který ještě odpovídá počtu jeho zaměstnanců. Jeho záměrem je požádat 
ministerstvo, aby vyvinulo snahu vysoké školy z tohoto poplatku vyjmout. 

Dále přednesl návrh novely Statutu Rady VŠ ve znění, které bylo zpracováno Legislativní komisí. O Statutu 
se bude hlasovat v hlasovacím systému od 19. do 25. října 2023. 

Prezentoval informace o nově účinném zákoníku práce, kde zmínil problematiku dohod o provedení práce  
a dohod o pracovní činnosti, a také otázku písemného uzavírání dohod o home-office a jeho specifik.  

Bc. Martin Horváth reagoval na dr. Hodulíka a vyzval účastníky, aby jejich senáty respektovaly volby studentů  
a studenti nebyli delegovaní akademiky.  

Usnesení: 
Sněm Rady vysokých škol odmítá změny v zákoníku práce týkající se dohod o pracích konaných mimo 
pracovní poměr (DPP a DPČ). Pro prostředí vysokých škol je tato úprava nevhodná, značně zvyšuje 
administrativu, prodražuje činnosti zajišťované dohodami. Ztěžuje zapojení studentů do vědecké 
činnosti vysokých škol a odborníků z praxe do výuky. 
Sněm Rady vysokých škol také nadále požaduje odlišnou úpravu pro zaměstnance vysokých škol týkající 
se práce z domova. Tato úprava musí respektovat specifika a zažitou praxi na vysokých školách. 

Usnesení bylo přijato všemi přítomnými, nikdo nebyl proti a nikdo se nezdržel hlasování. 
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Usnesení: 
Sněm Rady vysokých žádá ministra školství doc. PhDr. Mikuláše Beka, Ph.D., aby ve spolupráci  
s ministrem kultury Mgr. Martinem Baxou předložili návrh novely zákona č. 348/2005 Sb.,  
o rozhlasových a televizních poplatcích a o změně některých zákonů, na základě, které budou vysoké 
školy osvobozeny od platby těchto poplatků, podobně jako jsou od poplatku osvobozeny všechny 
vzdělávací instituce základního, středního i vyššího odborného školství. V současné tíživé situaci, kdy 
se vysokým školám akutně nedostávají dvě miliardy korun na mzdy akademických pracovníků, je 
narovnání podmínek pro regionální a vysoké školství nanejvýš aktuální. 

Usnesení bylo přijato většinou hlasů, nikdo z účastníků nebyl proti, jeden účastník se zdržel. 
 
 

7. Zprávy z Komise pro etiku ve vědecké a pedagogické práci – Revize 
vzorového etického kodexu Rady VŠ 

Mgr. Tomáš Foltýnek seznámil přítomné s aktivitami Etické komise. Poděkoval za připomínky 
k návrhu dalšího zpracování Vzorového etického kodexu. Zmínil, že v rámci komise pro etiku se shodli, že 
chtějí, aby se působnost kodexu vztahovala na všechny, kteří jsou v univerzitním prostředí. Informoval, že tuto 
změnu nestihli zařadit a prodiskutovat, proto si nechají revizi kodexu na příští volební období, kdy by do něj 
zařadili i zásady při studiu; chtěli by to projednat se SK Rady VŠ. Zmínil, že komise pro etiku je velmi malá, a vyzval 
zájemce o rozšíření jejich řad, aby se k nim neváhali přidat. 

 
Usnesení 
Sněm Rady vysokých škol bere na vědomí zprávu o aktivitách Etické komise souvisejících s revizí vzorového 
etického kodexu. 

Usnesení bylo přijato optickou většinou hlasů přítomných účastníků. 
 

 

8. Různé 
Na závěr připomněl předsedající zvolení prof. Pospíšila rektorem VŠCHT. Za Užší předsednictvo Rady VŠ, 
Předsednictvo Rady VŠ i celý Sněm Rady VŠ mu poděkoval za mnohaletou skvělou práci pro Radu VŠ  
i celý český vysokoškolský sektor; dále poděkoval účastníkům za aktivní účast a zasedání ukončil. 

 
 
 
 
 
 
 
 
Nejbližší řádné zasedání Předsednictva Rady vysokých škol se bude konat dne 16. listopadu 2023. 
Nejbližší zasedání Sněmu Rady vysokých škol se bude konat dne 11. ledna 2024. 
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